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Møtereferat 

Styremøte 28.09.2020 
Tilstede: Synøve, Monika, Lars Erik, Gunhild, Kenneth, Jon Peter(referent). Alle via Messenger 

Fravær:  

Referatet er godkjent av alle styremedlemmer 19.11.20 

 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Konstituering av styret 
 
  

 

 

 
Komiteer: 
 
JBU 

 
Avlsrådet 

 

Årsmøte 

 

 

Stabijposten 

 

 

 

 

Nye/eksisterende medlemmer 
(rekruttering, velkomstbrev mm) 

 

 

Leder Synøve Reiten 
Nestleder Kenneth Johannesen 
Kasserer Lars Erik Grøndal 
Medlem Monika Tordhol 
Medlem Jon Peter Karlstad 
Vara Gunhild Habberstad 
 
Gunhild har et utvidet ansvar for 
informasjonsvirksomheten i klubben. 

JBU består av Gunhild, Helga-Mari og 
Monika. De fortsetter med 
informasjonsarbeid i forhold til div. 
hundesporter for rasen.  

 
AR består av Britt, Marcel og Kenneth 

 

 

Årsmøtet fastsettes til 27.februar 2021. 

 

Leder ønsker avløsning på oppgaven 

som hovedforfatter av bladet vårt. 

Det ble foreslått å ta inn mye om 

mentalitetstest – hva, hvordan og 

hvorfor. Annet fra Torpo som er aktuelt 

for alle medlemmer. 

En positiv trend, vi har 

aldri hatt flere medlemmer enn nå. 

168 medlemmer, hvorav 20 

familiemedlemmer. Alle må oppfordres 

til å verve der det er mulig. 

 
Styret 

 

 

 

 

 

 

Styret 

 

 
 
 
 
 
 
Styret 
 

 
Det ble ikke 
landet ny 
ansvarlig for 
posten, men 
alle oppfordres 
til å bidra med 
bladet. 

 

 

Alle 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Økonomi 
Regnskap/budsjett 

 

 

 

 

Eventuelt 

Torpomoen, kun for medlemmer 
Dette må vi presisere inn i alle 
utvalg også. 
 

Mentaltest eller karaktertest for 
rasen 
Raseklubbenes fellesallianse 
 

Spesialutstilling 2021 

 
Bør vi ha årshjul for aktiviteter ? 
Letter planlegging for deltakere  
over året. 

 
E-post fra Britt ang. 
informasjonsflyt AR 
 
 
 
Sekretær i klubben 

Lars Erik redegjorde for den 
økonomiske situasjonen, 
Det kom inn 8.000,- fra loddsalget på 
Torpomoen. 
Inntekter så langt 54` mot budsjett 51` 
Utgifter 23`mot budsjett 46` 
Vi mangler noen kostnader som vi vet 
kommer. 
Kasserer sender ut oversikt til styret når 
tredje kvartal er over. 

 
 
Viktig å følge opp at deltakere på våre 
arrangementer faktisk er medlemmer 
av NoSK. 

 

Undersøkelsen sendes ut. 

Fått ca.100 svar. 

Frist er 1.november 2020. 

 

 

Utstillingen blir i Drammen. 

Leie av lokale allerede betalt. 

 

Facebook har eget arrangement for 

aktuelle hendelser. 

Informere om dette 

 

Lars-Erik har skrevet tekstforslag på 

vegne av styret. 

Leder svarer Britt på vegne av styret. 

Vårt svar er enstemmig vedtatt i styret. 

 

 

 

Styremedlemmene tar referat på 

omgang 

 

 

 

 

 

 

Lars Erik 

 

 

 

 

 

 

AK/Styret 

 

 

 
Gunhild 
 

 

 

Britt 

 

 

Styret 

 

 

Styret 

 

 

 

 

 
Styret 

 


